
Protokół Nr 7/24 

z posiedzenia Komisji Gospodarki, Zasobu i Środowiska 

w dniu 4 grudnia 2024 r.

Posiedzenie Komisji odbyło się w sali konferencyjnej Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Otwocku przy ulicy Komunardów 10, pod kierunkiem Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki, Zasobu i Środowiska radnego Mateusza Traczyka w godzinach od 16 20 do 17 40. 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji, Skarbnik Powiatu - Wiesław Miłkowski, 

Dyrektor ZDP - Paweł Grzybowski, Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska Magdalena 

Żurawska i w zastępstwie Inspektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami - Renata Bieńko.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Zaopiniowanie projektu Budżetu Powiatu na 2025 r. w obszarze działania Komisji

Gospodarki, Zasobu i Środowiska.

3. Opracowanie planu pracy Komisji na 2025 r.

4. Sprawy różne.

5. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 1
Przewodniczący Komisji Mateusz Traczyk na wstępie powitał radnych i zaproszonych 

gości. Następnie zgłosił wniosek o zmianę porządku posiedzenia i wprowadzenie jako pkt-u 2. 

Przyjęcie protokołu Nr 6/24 z dn. 27.11.2024 r.

Przewodniczący poddał pod głosowanie zaproponowaną zmianę porządku posiedzenia.

Głosowanie w obecności 11 członków Komisji - „za” - 10 osób, wstrzymała się - 1 osoba.

Porządek posiedzenia po zmianie:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przyjęcie protokołu Nr 6/24 z dn. 27.11.2024 r.

3. Zaopiniowanie projektu Budżetu Powiatu na 2025 r. w obszarze działania Komisji

Gospodarki, Zasobu i Środowiska.

4. Opracowanie planu pracy Komisji na 2025 r.

5. Sprawy różne.
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6. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 2
Protokół Nr 6/24 z dn. 27.11.2024 r. został przyjęty.

Głosowanie w obecności 12 członków Komisji - „za” - 10 osób, wstrzymały się - 2 osoby.

Ad. 3
Skarbnik Powiatu Wiesław Miłkowski omówił projekt budżetu Powiatu na 2025 r. i 

przedstawił nowe brzmienie załącznika inwestycyjnego, informując, że są zmniejszone 

dochody z gmin o ponad 8 mln. zł.

Następnie Komisja dokonała analizy budżetu w poszczególnych obszarach swojej 

działalności.

Dyrektor Magdalena Żurawska powiedziała o programie ochrony Środowiska i 

zachęciła do składania uwag do programu.

Następnie Skarbnik Powiatu powiedział o zabezpieczonej kwocie na działalność spółek 

wodnych oraz środkach przeznaczonych na zarządzanie lasami.

Z kolei Dyrektor ZDP Paweł Grzybowski omówił zaplanowane na 2025 r. inwestycje 

drogowe i udział finansowy poszczególnych gmin w tych inwestycjach.

Inspektor Renata Bieńko będąc w zastępstwie dyrektora Wydz. Gospodarki 

Nieruchomościami zwróciła się z prośbą o przekazanie pytań i uwag, na które zostaną 

niezwłocznie udzielone odpowiedzi.

Radna Bogumiła Więckowska zapytała, czy zostały podjęte działania w kierunku 

zmniejszenia dochodów o 5,5 mln zł. w związku wycofaniem z projektu budżetu na 2025 r. 

zamiaru sprzedaży nieruchomości przy ul. Sienkiewicza 28 w Józefowie.

Skarbnik Powiatu odpowiedział, że nie ma alternatywnej kwoty zabezpieczenia 

środków.

Członek Zarządu, radny Michał Margielski dodał, że sytuacja jest trudna ze względu na 

sytuację szpitala.

Radna Bogumiła Więckowska zadała pytanie odnośnie inwestycji i partycypacji miasta 

Józefowa, czy jest pismo na podstawie którego będzie realizowany budżet, czy jest realny.

Radny Mateusz Rojek poinformował, że informacje z Rady Miasta Józefowa są 

potwierdzone.
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Radny Michał Margielski powiedział, że ograniczamy inwestycje proporcjonalnie we 

wszystkich gminach.

Radny Robert Kosiński zwrócił uwagę, że ta deklaracja będzie jak rady miast i gmin 

uchwalą budżety na 2025 r.

Skarbnik Powiatu Wiesław Miłkowski powiedział, że potrzeby są dużo większe. 

Deficyt był finansowany kredytem. Wolne środki pojawią się pod koniec lutego i rządowa dla 

samorządów tzw. „kroplówka”.

Radny Andrzej Wojtyra zapytał czy w budżecie są zabezpieczone środki finansowe na 

budowę Starostwa.

Skarbnik Powiatu odpowiedział, że nie ma środków w budżecie, są wykonywane prace 

modernizacyjne w budynku przy ul. Komunardów i jest rezerwa inwestycyjna w kwocie 5 mln. 

zł.

Radna Bogumiła Więckowska nawiązała do działki w Kępie Nadbrzeskiej, którą 

otrzymał Powiat od Województwa Mazowieckiego na realizację celu publicznego. W związku 

z tym zwróciła się z prośbą o uzyskanie więcej informacji na temat statusu prawnego tej działki.

Głos zabrał radny Tomasz Wyglądała i zawnioskował o dopisanie w załączniku 

inwestycyjnych budowę chodnika w miejscowości Zabieżki na projekt w wysokości 25 tys. zł. 

przy 50% dofinansowaniu tego zadania przez Gminę Celestynów i Gminę Kołbiel.

Na wniosek radnego Tomasza Wyglądały, Komisja Gospodarki, Zasobu i Środowiska 

zawnioskowała do Zarządu Powiatu o dopisanie zadania inwestycyjnego pn. „Budowa 

chodnika przy drodze powiatowej w miejscowości Zabieżki” i zabezpieczenie w budżecie 

Powiatu na 2025 r. kwoty 25 tys. zł. na wykonanie projektu. To zadanie byłoby 

współfinansowane przez Gminę Celestynów w wysokości 25 tys. zł i Gminę Kołbiel 

w wysokości 25 tys. zł.

Głosowanie w obecności 13 członków Komisji: „za” - 13 osób.

Głos zabrała radna Aneta Bartnicka i zwróciła się z prośbą , aby informacja o 

dofinansowaniu została odnotowana w uwagach.

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący Komisji Mateusz Traczyk poddał pod 

głosowanie zaopiniowanie projekt budżetu Powiatu Otwockiego na 2025 r. w obszarze 

działania Komisji Gospodarki, Zasobu i Środowiska.
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Głosowanie w obecności 13 członków Komisji: „za” - 8 osób; „wstrzymało się” - 5 osób.

Ad. 4

Przewodniczący Komisji Mateusz Traczyk przedstawił projekt planu pracy Komisji 

Gospodarki, Zasobu i Środowiska na 2025 r. oparty na tematach realizowanych w roku 

bieżącym.

Komisja dokonała analizy i modyfikacji poszczególnych punktów planu pracy .

Radny Andrzej zaproponował spotkanie z przedsiębiorcami i przedstawicielami 

przedsiębiorstw.

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie nowy temat planu pracy dot. Spotkania 

z przedstawicielami przedsiębiorstw działających na terenie Powiatu Otwockiego.

Głosowanie w obecności 11 członków Komisji - „za” - 7 osób, wstrzymały się - 3 osoby.

(1 osoba nie wzięła udziału w głosowaniu)

Radna Aneta Bartnicka zaproponowała, aby plan pracy Komisji został

usystematyzowany i uporządkowany w wersji tabelarycznej.

Z kolei radny Tomasz Wyglądała zaproponował, aby w 2025 r. zostało zorganizowane 

wyjazdowe posiedzenie Komisji celem obejrzenia nieruchomości przy ul. Sienkiewicza w 

Józefowie.

Przewodniczący Komisji Mateusz Traczyk zaproponował przyjęcie planu pracy 

Komisji na 2025 r. w omawianym brzmieniu.

Głosowanie w obecności 11 członków Komisji - „za” - 10 osób, „przeciw ” - 1 osoba.

Ad. 5
Radni nie zgłaszali spraw różnych.
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Ad. 6
Na tym posiedzenie zakończono.

Przewodniczył:

Mateusz Traczyk

Sporządziła:

Hanna Michalak
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